
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 12. september 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1170 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 1170:  

”Hvilke initiativer vil ministeren tage for at fjerne forhindringer for implementering af 

programmer som det engelske nationale mentale sundhedsprogram Improving Ac-

cess to Psychological Therapy, som f.eks. uenighed om, hvordan man måler effekt af 

gratis psykologbehandling til alle?” 

 

Svar: 

Hvordan man måler effekten af psykologbehandling er et fagligt spørgsmål og even-

tuelle uenigheder om, hvordan man konkret måler effekten, er derfor op til fagperso-

ner at afgøre.  

  

Jævnfør min besvarelse af SUU alm. del spm. 1167 er der igangsat et arbejde for at få 

etableret en klinisk kvalitetsdatabase for psykologområdet. Jeg forventer, at det i 

dette arbejde diskuteres, hvordan effekten af psykologbehandlings måles. 
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